



香港地產建設商會

THE REAL ESTATE DEVELOPERS ASSOCIATION OF HONG KONG

香港中環德輔道中19號環球大廈1403室
1403 World-Wide House, 19 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel 2826 0111 Fax 2845 2521 www.reda.hk

致： 香港地產建設商會各位會員
日期： 2023年12月5日
關於： 2023年區議會選舉 12月10日投票日

距離12月10日區議會選舉還有不到一周，相信閣下應已收到選舉事務處的投票通知卡，提供票站地點和投票時間的資訊。

過去數星期，商會和眾會員都各盡一分力，幫助推動區選宣傳工作。為了這重要日子，本人承簡基富會長與梁志堅主席命，在此再次呼籲各位會員，記緊履行選民責任，在這個星期日踴躍投票。商會更特地製作了支持區議會選舉的宣傳片，敬請閣下到我們的網站瀏覽：
www.reda.hk。

作為發展商，商會會員一直為市民建家建港。您的一票可幫助提升地區治理水平，締造美好社區，令每個香港人都可得力繼續為自己，為香港經濟，發熱發光。

敬請各位會員記得今個星期日區選齊投票，用您手中一票選出賢與能，重塑區議會，共建和諧美好家園。

龍漢標



香港地產建設商會

THE REAL ESTATE DEVELOPERS ASSOCIATION OF HONG KONG

香港中環德輔道中19號環球大廈1403室
1403 World-Wide House, 19 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel 2826 0111 Fax 2845 2521 www.reda.hk

To : **All REDA Members**
Date : 5 December 2023
Subject: **2023 District Council Election, Sunday 10 December**

Dear Members,

It is less than a week away from 10 December, the date for the District Council Election. I trust you have already received your poll card from the Registration and Electoral Office with details on voting station and voting time.

In the past few weeks, REDA and our members have played a part in promoting the Election and as instructed by President Mr. Keith Kerr and Chairman Mr. Stewart Leung, I am writing to appeal to you again to remember casting your vote this Sunday. On this occasion, we have also produced a promotional video which is available for your viewing on our website: www.reda.hk.

As developers, we have been builders of homes for the community and we know that home is where the heart is. Your vote can help foster a harmonious living and working environment where everyone may strive for themselves and for the economy of Hong Kong.

Remember to vote this Sunday. Together, let's empower our District Council to strive for good governance at the district level.

With best regards,

Louis Loong